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آگوئرو: به احترام مسی شماره ۱۰ را نپوشیدم
مهاجم آرژانتینی جدید بارس�لونا تاکید کرد که باشگاه شماره ۱۰ را به او 

پیشنهاد داد اما او به احترام مسی آن را قبول نکرد.
به گزارش از اس��پورت، پیش بینی می ش��د که بعد از جدایی مسی، پیراهن شماره 
۱۰ او بایگانی شود اما سران این باشگاه اسپانیایی چنین تصمیمی نگرفتند. باشگاه 
بارسلونا تصمیم گرفت که شماره ۱۰ مسی را به آنسو فاتی جوان بدهد اما ظاهراً قبل از 
او این پیراهن به آگوئرو پیشنهاد شد. این مهاجم آرژانتینی گفت: باشگاه بارسلونا پیراهن 
شماره ۱۰ مسی را به من پیشنهاد دادند اما من آن را قبول نکردم. به احترام مسی چنین 
تصمیمی گرفتم. آگوئرو که در تابستان از منچستر سیتی به بارسلونا پیوست به خاطر 

آسیب دیدگی تا کنون برای تیم جدیدش به میدان نرفته است.

صعود ملی پوش قایقرانی ایران به فینال A قهرمانی 
زیر ۲۳ سال جهان

مل�ی پوش قایقرانی ایران در مرحله گروهی کانوی یک نفره ۵۰۰ متر اول 
شد و به طور مستقیم به فینال راه یافت.

به گزارش ایس��نا، مرحله گروهی مس��ابقات قایقرانی آب ه��ای آرام قهرمانی زیر 
۲۳ س��ال جهان در ماده کانوی یک نفره ۵۰۰ نفر برگزار شد و نماینده ایران موفق 
به صعود به فینال Aمس��ابقات ش��د.  محمد نبی رضایی ملی پوش ایران در مرحله 
گروهی با هفت قایقران از کش��ورهای اس��پانیا، آرژانتین، تونس، ازبکستان، پرتغال، 
کلمبی��ا، گرجس��تان به رقابت پرداخت و در پایان با زم��ان ۲ دقیقه و ۹ ثانیه و ۵۳ 
صدم ثانیه اول شد و به طور مستقیم به فینال A راه یافت.  رضایی پیش از این در 

ماده کانوی یک نفره ۱۰۰۰متر چهارم جهان شد. 

 ورود نابغه سنگین وزن کشتی آزاد آمریکا
 در المپیک توکیو به کشتی کج

برخی سایت های خبری خارجی مدعی شدند گیبل دن استیوسن قهرمان 
س�نگین وزن کش�تی آزاد آمریکا در المپیک  توکیو با س�ازمان آمریکایی 

WWE برای حضور در رشته کشتی کج قرارداد امضا کرده است.
به گزارش ایس��نا، گیبل دن استیوس��ن پدیده ۲۱ ساله کشتی آمریکا که چندی 
پیش در المپیک توکیو با شکس��ت عنوان دارانی مثل طاها آکگل و گنوپتریاشویلی 
موفق به کسب مدال طلای المپیک در سنگین وزن کشتی آزاد شده بود، قصد دارد 
در رش��ته کش��تی کج فعالیت کند. برخی اخبار غیر رسمی حاکیست استیوسن با 
س��ازمان آمریکایی WWE قرارداد امضا کرده است. البته ورود استیوسن به رشته 

کشتی کج و مبارزه در رینگ هنوز به صورت رسمی تایید نشده است.
بابی استیوس��ن برادر بزرگتر گیبل دن استیوس��ن نیز در گذش��ته با این سازمان 

آمریکایی قرارداد بسته بود.
پیش از این کش��تی گیران��ی نظیر کورت آنگل رقی��ب آمریکایی عباس جدیدی 
در فینال المپیک ۱۹۹۶ آتلانتا و براک لزنار نیز با این س��ازمان صاحب نام س��ابقه 
همکاری داشته اند. انتشار این اخبار در حالیست که عنوان شده گیبل دن استیوسن 
 قص��د دارد کمت��ر از یک ماه دیگر در رقابت های کش��تی قهرمان��ی جهان در نروژ 

حاضر شود.

انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲؛

 پیروزی دراماتیک ولز برابر بلاروس 
با هت تریک »بیل« 

تیم ول�ز در ادامه رقابت ه�ای مقدماتی جام جهان�ی ۲۰۲۲ قطر میهمان 
بلاروس بود و به لطف هت تریک »گرت بیل«، میزبان خود را مغلوب و س�ه 

امتیاز شیرین این دیدار خارج از خانه را کسب کرد.
به گزارش ایرنا، ش��اگردان س��خت کوش »راب پیج« در این دیدار حس��اس که 
از گروه E و در ورزش��گاه »کازان« روس��یه برگزار ش��د، توانس��تند برابر شاگردان 
»گئورگی کوندراتییف« در تیم بلاروس به یکپ یروزی دراماتیک دس��ت پیدا کرده 

و با خوشحالی زمین را ترک کنند.
در این دیدار که با نتیجه ۳  بر ۲   تمام ش��د، ابتدا »گرت بیل« در دقیقه پنجم 

بازی از روی نقطه پنالتی دروازه بلاروس را گشود و تیمش را پیش انداخت.
در ادامه »ویتالی لیساکوویچ« در دقیقه ۲۷ از روی نقطه پنالتی بازی را به تساوی 
کش��اند و چه��ار دقیقه بعد نیز »پاول س��دکو« در دقیقه ۳۱ گلزن��ی کرد و برتری 

تیمش را رقم زد.
ام��ا ای��ن پای��ان کار نب��ود و در دقیق��ه ۶۸  بی��ل یک ب��ار دیگ��ر از روی نقطه 
پنالت��ی ب��رای ولز گلزنی و همه چیز را برابر کرد. مهاجم ارزش��مند س��ابق تاتنهام 
 در دقیق��ه ۳+۹۰ ب��از ه��م ب��رای تیمش گل زد و شکس��ت تیمش را ب��ه پیروزی 

تبدیل کرد.
بیل و یارانش باوجود ۶ امتیازی ش��دن همچنان در رده سوم جدول گروه E باقی 
ماندند و بلاروس��ی ها نیز با ۳ امتیاز اندوخته خود مکان چهارم جدول را برای خود 

حفظ کردند.

وزی�ر ورزش و جوان�ان در جلس�ه وبین�اری 
ب�ا اعض�ای کاروان پارالمپی�ک ای�ران اعزامی 
ب�ه توکیو گف�ت: پیام مق�ام معظ�م رهبری به 
کاروان پرافتخ�ار پارالمپیک کش�ورمان انرژی 
مضاعف�ی به جامعه ورزش بخش�ید و امیدوارم 
این افتخارآفرینی ها برای ایران اسلامی تداوم 

داشته باشد.
به گزارش ایرنا، س��ید حمید س��جادی در جلس��ه 
وبین��اری با اعضای کاروان پارالمپیک ایران در توکیو 
با تبریک موفقیت های کس��ب ش��ده به ورزشکاران، 
مربی��ان، دس��ت ان��درکاران و مدی��ران کمیته ملی 
پارالمپیک، آنان را منش��ا خدمت و اثر خواند و اظهار 
داشت: کس��ب مدال با رعایت پروتکل های بهداشتی 
ناشی از ش��یوع کرونا، اقدام سخت و ارزشمندی بود 
که توسط شیرزنان و دلاور مردان ایران به دست آمد 
و قدردان تلاش های تمامی عزیزان هس��تم و برخود 
وظیفه م��ی دانم که از طرف خودم و آقای مس��عود 
س��لطانی فر وزیر پیش��ین ورزش و جوانان از اهتمام 
مربیان، ورزشکاران، دس��ت اندرکاران و همکاران در 

سفارت ژاپن قدردانی کنم.
وزی��ر ورزش و جوانان پی��ام مقام معظم رهبری به 
کاروان پرافتخار پارالمپیک کش��ورمان را مورد توجه 
قرار داد و تصریح کرد: پیام گهربار مقام معظم رهبری 

انرژی مضاعفی به جامعه ورزش بخش��ید و امیدوارم 
این افتخارآفرینی ها برای ایران اسلامی تداوم داشته 

باشد.
وی ادامه داد: روزهای آغازین خدمت من در وزارت 
ورزش و جوان��ان توام با ماه مح��رم و حضور کاوران 

ایران در رقابت ه��ای پارالمپیک توکیو بود و در این 
ایام خاص در وزارت ورزش، پیگیر رقابت ملی پوشان 
و دعاگوی ای��ن عزیزان بودیم که تک تک مدال های 
کسب ش��ده خوش��حالی خانواده ورزش را به همراه 

داشت.

رحمانی موحد س��فیر ایران در ژاپن نیز به صورت 
وبیناری در جلس��ه شرکت داش��ت و پیرامون حضور 
کاروان های المپیک و پارالمپیک کشورمان در رقابت 
های ۲۰۲۰ توکیو، اقدامات صورت گرفته در راستای 
معرفی فرهنگ غنی ایرانی اس��لامی و بازتاب فعالیت 
های ورزش��ی ایران در ژاپن توضیحاتی را ارائه کرد و 
هادی رضایی سرپرست کاروان پارالمپیک، به تشریح 

آمار ورزشکاران و نتایج کسب شده پرداخت.
مهدی علی ن��ژاد معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای، 
ژاله فرامرزیان معاون توسعه مدیریت و منابع، سردار 
قاس��می مش��اور وزیر در امور ایثارگران و جانبازان، 
بران��وش نیک بی��ن مدیرکل ح��وزه وزارتی و س��ید 
امیر حس��ین مطلبی رییس مرکز فناوری اطلاعات، 
ارتباطات و تح��ول اداری وزارت ورزش و جوانان نیز 

در این جلسه حضور داشتند.
کاروان ایران در شانزدهمین دوره پارالمپیک ۲۰۲۰ 
با ۶۲ ورزش��کار راهی توکیو شد که از این تعداد ۳۴ 
نفر دس��ت پر برگشتند. ۱۲ طلا، ۱۱ نقره و یک برنز 
ماحصل ت��لاش کاروان پارالمپیک ایران در این دوره 
از رقابت ها بود. کاروان ایران که مزین به نام س��ردار 
دل ها شده بود در این بازی ها توانست رده سیزدهمی 
جهان را بدس��ت آورده و بهترین عملکرد ایران را در 

بازی های پارالمپیک ثبت کند.

مدیر تیم فوتبال پرسپولیس می گوید سازمان لیگ فوتبال می توانست 
برنامه ریزی بهتری برای لیگ برتر داشته باشد.

به گزارش ایس��نا، افش��ین پیروانی، مدیر تیم فوتبال پرس��پولیس در 
حاشیه تمرین این تیم اظهار کرد: ما جمعه بعد از ظهر عازم تاجیکستان 
هس��تیم. ش��رایط خوب اس��ت و تیم خوب تمرین کرده و نفرات خوبی 
داریم. بزرگترین مش��کل ما بازی های رس��می است. شما دیدید که ۵۰، 
۶۰ درص��د بازیکن��ان تیم ملی یا بازی نکرده بودند یا در باشگاه هایش��ان 
ذخیره بودند و این باعث ش��د تیم ملی بازی خوبی به نمایش نگذارد. ما 
مطمئنا از این موضوع مس��تثنا نیس��تیم و اگر بازی تدارکاتی و رس��می 
نکنیم کارمان سخت است. ان شاءالله بتوانیم استقلال را ببریم و به مرحله 

بعد صعود کنیم.
او افزود: متاس��فانه برای بازی مرحل��ه یک چهارم نهایی هم باید ۲۴ و 
۲۷ مهر بازی کنیم که باز هم بازی رس��می نخواهیم داشت و این نشان 
می ده��د که چق��در برنامه ریزی مان خوب بوده اس��ت و یک تیم آماده و 

بدون بازی رسمی راهی لیگ قهرمانان می شود.
مدیر تیم فوتبال پرس��پولیس درباره برنامه ریزی سازمان لیگ فوتبال 
گفت: من فکر می کنم که باید برنامه ریزی بهتری می ش��د. این که بدون 
بازی رس��می به لیگ قهرمانان برویم، خوب نیس��ت. همه تیم ها شرایط 
بهتری نسبت به ما دارند. تاجیکستان در کوران مسابقات است. همچنین 
م��ا باید در آن کش��ور در زمین چم��ن مصنوعی بازی کنی��م که به آن 
عادت نداریم. آن ها میزبان هس��تند و تمام تلاشش��ان را می کنند که از 

میزبانی ش��ان اس��تفاده کنند. ما هم پرس��پولیس، فینالیست دوره قبل 
مسابقات هستیم و ان شاءالله بتوانیم نتیجه دلخواه مان را بگیریم.

 پیروانی درباره ش��ایعاتی مبنی بر جدایی س��میعی، مدیرعامل باشگاه 
پرس��پولیس گفت: ما هم خبرهایی ش��نیدیم. او زحمتش را کش��یده و 
امیدوارم در این شرایط کنار تیم باشد. بزرگترین دغدغه تیم بحث مالی 
است. شبی که قهرمان شدیم اعلام کردم رقابت با تیم های صنعتی برای 
یارگیری و ادامه لیگ واقعا س��خت اس��ت. ما یک س��ری بازیکن جذب 
کردیم که یک ریال دریافتی نداشتند و با این وجود رقابت کردن سخت 

است.

او ادامه داد: ما پرس��پولیس هستیم و چهل پنجاه میلیون هوادار داریم 
و از ما توقع قهرمانی دارند اما با جیب خالی نمی شود مبارزه کرد. بزرگ 
تری��ن دغدغ��ه مدیریت و هیات مدیره که باید از آن ها تش��کر کنم، این 
اس��ت که بی پول هستیم و این بی پولی به تیم آسیب می رساند. تیم ما 
ش��رایطی اس��تثنایی دارند و همه توقع دارند نتایج سال قبل در آسیا را 
تکرار کنیم و خواهشم این است در این شرایط کنار تیم باشند چون هر 
تغییر و تحولی مش��کلات خودش را دارد. همه باید دس��ت به دست هم 

دهند تا به هدف مان که نتایج خوب است برسیم.
 سرپرست پرسپولیس در خصوص مشکلات پرسپولیس برای بازی های 
لیگ قهرمانان آسیا گفت: خداراشکر در حال حاضر مشکلی وجود ندارد. 
ما بازیکن دانش��جو و س��رباز داریم و بازیکن با مش��کل مالی داریم اما با 

وجود یک سری مشکلات تلاش شده که مشکلی به وجود نیاید.
او درب��اره صحبت های گذش��ته اش درباره س��اکت ک��ه باعث حرف و 
حدیث های فراوانی ش��د، عنوان کرد: من اگر حرف��ی می زنم برای دفاع 
از پرس��پولیس اس��ت و هواداران از من توقع دارند. اگ��ر صحبتی کردم 
که باعث ش��ده به آقای س��اکت و خانواده اش توهین شود، همینجا از او 
عذرخواهی می کنم. هیچکس��ی اجازه ندارد به کسی توهین کند و هدف 
همه مان این اس��ت از تیم مان دفاع کنیم. اگر بی احترامی ش��ده است، 
نباید می ش��د و بحث ما فقط فوتبالی اس��ت. ان شاءالله از این اتفاقات در 
فوتب��ال مان نبینیم و هیچکس در هر جایگاهی اجازه توهین ندارد و باز 

هم عذرخواهی ام را تکرار می کنم.

طعنه پیروانی به برنامه ریزی سازمان لیگ: 
خیلی خوب است که بدون بازی رسمی به لیگ قهرمانان برویم!

مدیرعام�ل پدی�ده معتقد اس�ت آین�ده این تیم ب�ا مهاجری 
درخشان است و باید به بخش خصوصی فرصت داده شود.

به گزارش ایس��نا، مس��عود معمایی، مدیرعامل تی��م فوتبال پدیده در 
مراس��م معارفه مهاجری اظهار کرد: مسیری طولانی را طی کردیم تا به 
امروز رسیدیم، امیدوارم روزی مفصل صحبت کنیم. در نهایت با مهاجری 

به توافق رسیدیم، امیدوارم تیم خوبی تشکیل دهیم.
وی ادامه داد: با مدیرعامل فجر صحبت کردیم تا بازیکنان س��ربازمان 
را پس بگیریم. نمی دانم چه کس��ی شیطنت  کرده که بازیکن ما با اینکه 
۳ س��ال دیگر فرصت داش��ته، ترجیح داده س��رباز ش��ود وقتی پولی هم 

نمی گیرد. شاید کار دلال هاست که این وسط موش دوانده اند.
معمایی اضافه کرد: برای مهربان و چند بازیکن دیگر صحبت کرده ایم. 
با مسئولان شهری و استانی هم صحبت کرده ایم. نمی خواهیم دور خود 
دیوار بکش��یم، مس��ئولان و مردم باید در جریان باشند. هفته ای یک بار 
گزارش می دهم تا خیال همه راحت باشد. استخوان بندی تیم خوب است 
و عموم��ا بازیکنان را نگه می داریم. ب��ا بازیکنان خوبی هم صحبت کرده 

ایم تا تیم ضربه نخورد.
مدیرعامل باش��گاه اظهار کرد: همه سعی ما این است که تیم موقعیت 

خ��ود را در جدول حفظ کند. برنامه درازمدت داریم و می خواهیم بومی 
س��ازی کنیم. در تیم های پایه حضور غیربومی قدغن است و باید همه از 
استان باشند. چند نفر مثل کمندانی و پاپی اضافه می شوند. می خواهیم 
هیچ دغدغه ای نداش��ته باش��یم. حمیداوی در تهران است و قرار نیست 
دیگر بیایند، خودش��ان را کنار کش��یده اند. هیات مدیره ای تعیین شده 

ک��ه من را به عن��وان مدیرعامل انتخ��اب کرده اند. بخ��ش خصوصی ما 
تابحال موفق نبوده اند. استقلال خوزستان یا تیم های دیگر مثل تراکتور 
و ماش��ین س��ازی به مش��کل خوردند. باید بازی برد برد را برای بخش 
خصوصی فراهم کنیم. می خواهم کاری کنم که برای س��رمایه گذار خلق 
پول هم رخ دهد. معمایی در ادامه اظهار کرد: مجموعه ش��هرخودرو قرار 
اس��ت آورده مالی داشته باش��د. بدهی تیم باید پرداخت شود. یک سری 
بدهی ها را قبول نداریم. باید بررس��ی شود. خرج پیراهن به نام پدیده را 
مث��لا قبول نداریم. روی ۳۰ درص��د از هزینه ها صحبت داریم که نیاز به 
بررسی بیشتر دارد. در خصوص رحمتی نمی خواهم صحبت کنم، ایشان 
زحمت کشیده و باید از ایشان تشکر کنیم. هزینه هایی که رحمتی برای 
تیم کرده را هم قبول داریم. یک قس��مت دوس��تان هزینه کردند، برخی 
از هزینه ها را ش��ورا و... پرداخ��ت کرده اند. در خصوص تجمع های برخی 
افراد در شهرستان ها تحت عنوان طلبکار، یک سری شیطنت هایی صورت 
گرفته بود. تبرئه حمیداوی ان ش��اءالله به زودی اعلام می ش��ود. با توجه 
به تحریم ها مش��کلاتی برای همه فروش��ندگان خودرو پیش آمد، آقای 
حمیداوی هم صرفا عاملیت فروش بوده اند و انشالله به زودی با برگزاری 

دادگاه، تبرئه خواهدشد.

معمایی:  شرایط باید برای بخش خصوصی فراهم شود

سجادی: پیام مقام معظم رهبری انرژی مضاعفی به جامعه ورزش بخشید
در جلسه وبیناری با اعضای کاروان پارالمپیک در محل سفارت ایران در توکیو؛

سرپرست ذوب آهن: بر اساس افکار جدید برنامه تیم تدوین شداولیایی: استقلال برای دیدار با الهلال به آرامش نیاز دارد
مدیرعام�ل اس�بق باش�گاه اس�تقلال گف�ت: هیجانات 
مدیریتی به باشگاه استقلال ضربه می زند؛ ما در این فاصله 
باقیمان�ده ت�ا رویارویی با نماینده عربس�تان، به آرامش و 

تمرکز نیاز داریم.
ب��ه گزارش ایرنا، »کاظ��م اولیایی« در گفت وگو ب��ا ایرنا اظهار 
داش��ت: حمید سجادی از جامعه ورزش بود و حضورش به عنوان 
وزی��ر ورزش و جوانان می تواند اثرات مثب��ت زیادی روی جامعه 

ورزش برجای بگذارد.
وی افزود: باید از آیت الله رییسی رییس جمهوری تشکر کرد که 
برای اولین بار از فردی ورزشی استفاده کرد و نشان داد به قول هایی که پیش از انتخابات داده، عمل می کند. 
مدیرعامل اسبق استقلال خاطرنشان کرد: هیجانات وارد بر مدیریت باشگاه استقلال به این تیم ضربه می زند 

و در این فاصله باقیمانده تا جدال با نماینده عربستان به آرامش و تمرکز نیاز داریم.
اولیایی تصریح کرد: چند روز دیگر اس��تقلال در حس��اس ترین بازی خود به مصاف حریف اصلی اش یعنی 
الهلال عربستان می رود و این مصاف برای آنها حکم مرگ و زندگی را دارد؛ بنابراین آنها باید بدون حاشیه و 

در آرامش آماده این رقابت بزرگ باشد.
وی درباره اتفاقاتی که پیرامون تمدید قرارداد فرش��ید اسماعیلی به وجود آمد، تاکید کرد: کمیته فنی باید 
باش��گاه استقلال را اداره کند و وقتی اشکال س��اختاری وجود داشته باشد این شرایط رقم می خورد؛ اگر تیم 
یک مدیر فنی و کمیته فنی قوی داشت هیچ وقت این حاشیه ها شکل نمی گرفت. مدیرعامل اسبق استقلال 
در پایان گفت: امیدوارم اس��تقلال بتواند در بازی با الهلال عربس��تان به پیروزی رسیده و از این مقطع سخت 
عبور کند. دیدار تیم های اس��تقلال و الهلال در مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان آسیا، که روی کاغذ استقلال 

میزبان آن است، ۱۳ سپتامبر)۲۲ شهریورماه ۱۴۰۰( در زمین ثالث برگزار خواهد شد.

سرپرس�ت تیم ذوب آهن گفت: ان ش�اءالله باید ش�اهد 
ی�ک ذوب آهن قوی ت�ر و امیدوارکننده تر از چند س�ال 
گذش�ته باش�یم چون کاره�ای مقدماتی تیم بر اس�اس 

دستورعمل های حرفه ای فوتبال انجام شده است.
محمود یزخواس��تی در گفت وگو با ایس��نا درباره وضعیت این 
روزهای ذوب آه��ن اظهار کرد: تصمیمات اخیر به همت مدیران 
ارش��د و هیات مدی��ره کارخانه و همچنی��ن مدیرعامل و هیات 
مدیره باش��گاه صورت گرفت و براس��اس افکار جدید برنامه تیم 
تدوین ش��د تا ذوب آهن در شرایط گذشته قرار نگیرد. ارزیابی ها 

به عمل آمد و در نهایت مهدی تارتار به عنوان سرمربی ذوب آهن انتخاب شد.
او ادامه داد: تا امروز بخشی از وظایفی که تارتار به عهده داشته، انجام شده است و تمام بازیکنانی که جذب 
شدند افرادی هستند که از سوی مهدی تارتار معرفی شدند. جدا از برخی از بازیکنان فصل گذشته، بازیکنان 
م��د نظ��ر تارتار و همچنین بازیکنان آکادمی به تیم اضافه ش��دند تا اعضای تیم برای تمرینات فصل پیش رو 

کار خود را شروع کنند.  
سرپرس��ت تیم ذوب آهن با بیان این که تمرینات با حضور بازیکنان جدید ش��روع شد و اکنون تمرینات در 
مرحله آمادگی جس��مانی و بدنس��ازی قرار دارد، گفت: طبق برنامه س��الانه ای که تارتار به باشگاه داده است، 
اردوی داخل و خارج ایران پیش بینی ش��ده اس��ت و ان شاءالله باشگاه در موعد مقرر برنامه ریزی لازم را برای 

محل برگزاری این اردوها خواهد کرد.
او همچنین اضافه کرد: ذوب آهن در ش��رایطی بهتر از گذش��ته قرار می گیرد چون کارهای مقدماتی تیم بر 
اس��اس دس��تورعمل های حرفه ای انجام شده اس��ت و اکنون به صورت حرفه ای داریم کار را شروع می کنیم. 

ان شاءالله باید شاهد یک ذوب آهن قوی تر و امیدوارکننده تر از چند سال گذشته باشیم.

مدیرعامل اس�بق باشگاه اس�تقلال گفت: هیجانات مدیریتی به باشگاه استقلال ضربه 
می زند؛ ما در این فاصله باقیمانده تا رویارویی با نماینده عربستان، به آرامش و تمرکز 

نیاز داریم.
به گزارش ایرنا، »کاظم اولیایی« در گفت وگو با ایرنا اظهار داشت: حمید سجادی از جامعه ورزش 
ب��ود و حضورش به عنوان وزی��ر ورزش و جوانان می تواند اثرات مثبت زیادی روی جامعه ورزش 
برجای بگذارد. وی افزود: باید از آیت الله رییس��ی رییس جمهوری تش��کر کرد که برای اولین بار 
از فردی ورزش��ی اس��تفاده کرد و نشان داد به قول هایی که پیش از انتخابات داده، عمل می کند. 
مدیرعامل اسبق استقلال خاطرنشان کرد: هیجانات وارد بر مدیریت باشگاه استقلال به این تیم 
ضربه می زند و در این فاصله باقیمانده تا جدال با نماینده عربستان به آرامش و تمرکز نیاز داریم. 

اولیایی تصریح کرد: چند روز دیگر استقلال در حساس ترین بازی خود به مصاف حریف اصلی اش 
یعنی الهلال عربس��تان می رود و این مصاف برای آنها حکم مرگ و زندگی را دارد؛ بنابراین آنها 
باید بدون حاش��یه و در آرامش آماده این رقابت بزرگ باش��د. وی درباره اتفاقاتی که پیرامون تمدید 
قرارداد فرشید اسماعیلی به وجود آمد، تاکید کرد: کمیته فنی باید باشگاه استقلال را اداره کند و وقتی 
اشکال ساختاری وجود داشته باشد این شرایط رقم می خورد؛ اگر تیم یک مدیر فنی و کمیته فنی قوی 
داش��ت هیچ وقت این حاشیه ها شکل نمی گرفت. مدیرعامل اسبق استقلال در پایان گفت: امیدوارم 
استقلال بتواند در بازی با الهلال عربستان به پیروزی رسیده و از این مقطع سخت عبور کند.  دیدار 
تیم های استقلال و الهلال در مرحله یک هشتم لیگ قهرمانان آسیا، که روی کاغذ استقلال میزبان آن 

است، ۱۳ سپتامبر)۲۲ شهریورماه ۱۴۰۰( در زمین ثالث برگزار خواهد شد.
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